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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottságának 2025. február 25. napján 09.00 órakor a Szentesi Polgármesteri 
Hivatal Kistanácskozó termében megkezdett nyílt üléséről. 

Jelen voltak: 
Agócs Lászlóné 
Horvát Zoltán 
Lénárt Jenő 
Tankó Zsolt 
Földvári-Nagy Zsuzsanna 
Kozma Andrásné 
Tánczos Zoltán 

bizottsági elnök 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 

A Szentesi Polgármesteri Hivatal részéről jelen volt: 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
Dr. Danyi Katalin 

r 

Takács Ádám 
Báthory István 

Szél Zoltánné 

jegyző 
aljegyző 
Szociális Iroda vezető helyettese 
lakásügyi előadó 

jegyzőkönyvvezető 

Intézmények vezetői, szociális területen dolgozó szakértők a jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné 
Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi 
Bizottság soron következő ülésén. 
Megállapította, hogy a Bizottság mind a 7 tagja jelen van, így a határozatképes ülést 
megnyitotta. A jegyzőkönyv aláírására Földvári-Nagy Zsuzsanna bizottsági tagot kérte fel. 
Kérte, aki a jegyzőkönyv aláírójának személyét elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság jegyzőkönyvének aláírására 7 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással Földvári-Nagy Zsuzsanna bizottsági tagot jelölte 
meg. 
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Agócs Lászlóné: 
Az ülés napirendjének a meghívóban szereplőket javasolta. 
Megkérdezte, van-e valakinek módosítási javaslata? 
Megkérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, javaslat, kiegészítés? Mivel nem 
volt kérte, aki egyetért az ülés napirendjével, szavazzon. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság a napirendet 7 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

30/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Napirendi pontok: 
1. Javaslat a 2/2024. (III. 15.) önkormányzati rendelet módosítására (3) 
2. Szentes Város Önkormányzata 2025. évi költségvetése (4) 
3. A szociális intézmények térítési díjainak áttekintése (6) 
4. A szociális intézmények alapító okiratainak módosítása (13) 
5. Intézményi beszámolók 
6. Egyebek 

Zárt ülés: 

1. Beérkezett lakásigénylésekkel kapcsolatos kérelmek 
2. Lakásbérleti szerződések hosszabbításával kapcsolatos kérelmek 
3. Egyebek 

1. Javaslat a 2/2024. (III.15.) önkormányzati rendelet módosítására (3) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Boda Évát, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e az előterjesztéshez 
kiegészítése? 

r 

Boda Eva: 
A kérdésre válaszolva közölte kiegészítése nincs az anyaghoz. Az előterjesztés a 2024. évi 
rendelet utolsó módosítása, mely a szükséges átvezetéseket tartalmazza. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az anyaghoz? 
Mivel kérdés, vélemény nem volt kérte, aki a Képviselő-testületnek a rendelet-módosítást 
elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 
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A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

31/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Javaslat a 2/2024. (III.15.) önkormányzati rendelet módosítására 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a Javaslat a 2/2024. (111.15.) önkormányzati 
rendelet módosítására" tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 

2. Szentes város Önkormányzata 2025. évi költségvetése (4, 4/1, 4/2) 

Asócs László né: 
Megkérdezte Boda Évát, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, van-e az előterjesztéshez 
kiegészítése? 

r 

Boda Eva: 
Nehéz lesz ez a gazdasági év, mivel a bevételek nem fedezték a tervezett kiadásokat. Többszöri 
egyeztetést követően együttműködést kértek az intézményektől és a gazdasági társaságoktól, 
hogy a költségvetést meg tudják alkotni. 
Az előterjesztés 65. oldalán kérte helyesbíteni a 9. § (8) bekezdésében szereplő 2024. évet 2025. 
évre, valamint 66. oldalon a 10. § (1) bekezdés b) pontjában szereplő Szentes Városellátó NKft. 
támogatását 479.500 eFt-ra. 

Tánczos Zoltán: 

A létszám-korlátozásokról érdeklődött. 

Boda Éva: 
Kijelentette, senkitől nem kértek korlátozásokat, mindenkinek az önkormányzati támogatási 
igényének megfelelően állapították meg a kért összegeket. Egy-két intézménynél fordult elő, 
hogy az intézményvezető bocsátott el dolgozókat, de ez is olyan esetben, amikor a dolgozó 
munkaideje nem volt megfelelően kihasználva. 
Axócs László né: 
Megkérdezte, az elhangzottakhoz kinek van véleménye? 
Megköszönte az intézményeknek a hozzáállásukat, hogy áldozatok árán, de nem a szakmai 
munka rovására tudtak a költségeken csökkenteni. 
Kijelentette, számára fájó pont, hogy a Bizottság keretét 1 mFt-ra lecsökkentették, a rekreációt 
ismét nem tudják adni, illetve a szociális munka napját sem tudják biztosítani. Reményét fejezte 
ki, ha változnak a paraméterek, akkor megpróbálnak valamit adni. Fájó pont ez az 
intézményeknek is, mert semmi jóra nem számíthatnak, de várnak a csodára. 
Sajnálattal közölte, hogy Lencséné Szalontai Mária nyugdíjas kolléganőt sem foglalkoztatják 
tovább, feladatait a Szociális Iroda tovább fogja vinni. 
Megkérdezte, van-e még észrevétel az anyaggal kapcsolatban? 
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Tánczos Zoltán: 
Kijelentette, a költségvetést amiatt nem tudja megszavazni, mivel nem tartalmaz olyan 
koncepciót, hogy önellátóvá váljanak az intézmények, mert csak a ráfordítás csökkentését 
irányozták elő. 

Sajnos, hogy ebbe a helyzetbe került a város és az intézmények. Igyekeztek konstruktívak lenni, 
de kihangsúlyozta, hogy ez a felfoghatatlan összegű megtakarítás hosszútávon nem tartható. 
Státuszt nem szüntettek meg az intézményben, de több olyan hely van, melyet az idén nem 
töltenek be pl. gyes-es távollét okán. Ez nem jelenti azt, hogy erre a státuszra nincs szükség, 
mert hat helyett dolgoznak ketten, ami hosszútávon nem megoldható. Ezt az évet muszáj így 
kihúzni, de nem lehet a 2026. év bázisa a 2025-ös év. Kijelentette, hogy az év végére nem tudnak 
semmit tartalékolni, felvásárolni a következő év elejére, így a jövő évet mínusszal fogják 
kezdeni. Hangsúlyozta, csak ebben az évben tudnak így gazdálkodni, jövőre már nem. 

Földvári-Nagy Zsuzsanna: 

Kijelentette, ne gondolja senki, hogy ez előbb-utóbb nem megy a szakmai munka rovására. 

Agócs Lászlóné: 
Egyetértett azzal, hogy a szociális szakma rovására fog menni ez az elvonás, mivel ez a szakma 
egy fillér béremelést nem kapott, pedig a születéstől a halálig az emberek mellett állnak. Ez 
vonatkozik a bajbajutott családokra is a Családsegítő Központnál. Ez borzasztó nagy teher a 
szociális szakmában dolgozóknak. A városnak nagyon jó szociális hálója van, de nem tudni 
meddig bírják. Kijelenttette, az önként vállalt feladatokról sem szeretnének lemondani, mint a 
Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon működtetéséről, hisz egy másik ilyen otthont fel tudnának 
tölteni a jelentkezőkkel. 
Berki András: 
Véleménye szerint meg kell nézni minden intézmény bekerülési költségét és meg kell vizsgálni, 
hogy mi a társadalmi hasznossága, értéke akár az idősellátásnak, a hajléktalanok ellátásának stb. 
Saját intézményével kapcsolatosan elmondta, hogy 40 mFt az az összeg, amit a várostól kell 
igényelniük, melyből nagyon drasztikus csökkentés történt, így jelenleg 26 mFt-jába kerül a 
városnak. Tisztában van azzal, hogy a jelenlegi helyzet nem az Önkormányzattól függ. 
Csatlakozott az előtte szólóhoz, hogy a 24. óra 59. percében vannak, ahonnan már nincs vissza. 
Mindenki olyan színvonalon dolgozik, hogy ebből már nem lehet csökkenteni. 

Agócs Lászlóné: 
Tájékoztatásként közölte, hogy 2021. óta a várostól szolidaritási adóként az állam 
1.923.000.910,- Ft-ot vitt el. Ebben nem szerepel az, amit a járási programra kell befizetni és a 

járásoknak visszaosztásra kerül. 
Megkérdezte, van-e még valakinek észrevétele? Mivel nem volt kérte, aki megtárgyalásra 
javasolja a város 2025. évi költségvetését a Képviselő-testület részére, szavazatával jelezze. 

A Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

32/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes város Önkormányzata 2025. évi költségvetése 

Gál Antal: 
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HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a Szentes város Önkormányzata 2025. évi 
költségvetése'* tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek megtárgyalásra 
javasolja. 

3. A szociális intézmények térítési díjainak áttekintése (6) 

Agócs Lászlóné: 
A Szociális Irodavezető távollétében megkérdezte Takács Ádám irodavezető helyettest, van-e 
kiegészítése az írásos előterjesztéshez? 

r 

Takács Ádám: 

A kérdésre válaszolva közölte, nincs kiegészítése az írásos anyaghoz. 

Agócs Lászlóné: Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéshez? 
Mivel nem volt hozzászólás kérte, a bizottság foglaljon állást az anyag 5. oldalán lévő, a 
Bölcsőde térítési díjának megállapításában. Az 500,- Ft/nap bevezetését javasolta. Megjegyezte, 
nagyon sokan nem fizetnek az étkezésért, így alig van bevétele az intézménynek. 
Tájékoztatásként közölte, hogy a Ficánka Bölcsődében 700.- Ft a napi gondozási díj. Ez annál 
az önkormányzati bölcsődében még mindig alacsonyabb. 

Kérte, aki egyetért a Bölcsődében a gondozási napidíj 500,- Ft-ra való emelésével, szavazatával 
jelezze. 

A Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással egyetértett a javaslattal. 

Agócs Lászlóné: 
Kérte, aki az elfogadott Bölcsődei napidíj alkalmazásával megtárgyalásra alkalmasnak tartja az 
előterjesztést, szavazatával jelezze. 

A Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

33/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: A szociális intézmények térítési díjainak áttekintése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a ,.A szociális intézmények térítési díjainak 
áttekintése" tárgyú előterjesztést, melyet a Képviselő-testületnek megtárgyalásra 
alkalmasnak tartja a bölcsődei gondozási díj 500.- Ft/nap alkalmazásával. 
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4. A szociális intézmények alapító okiratainak módosítása (13) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Takács Ádám irodavezető helyettest, van-e kiegészítése az írásos 
előterjesztéshez? 

Takács Ad ám: 

Közölte, nincs kiegészítése az írásos anyaghoz. 

Agócs Lászlóné: Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéshez? 

Mivel nem volt kérte, egyenként döntsenek a határozati javaslatok elfogadásáról. 

Kérte, aki a Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje alapító okiratának módosítását 
elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

34/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje alapító okiratának módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a ,.A szociális intézmények alapító okiratainak 
módosítása" tárgyú előterjesztést. A Bizottság a Képviselő-testületnek Szentes Város 
Önkormányzata Bölcsődéje intézmény alapító okirata módosításának elfogadását 
javasolja. 

Agócs Lászlóné: 
Kérte, aki a Szentesi Családsegítő Központ alapító okiratának módosítását elfogadja, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

35/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentesi Családsegítő Központ alapító okirata módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A szociális intézmények alapító okiratainak 

\ 
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módosítása"' tárgyú előterjesztést. A Bizottság a Képviselő-testületnek a Szentesi 
Családsegítő Központ alapító okirata módosításának elfogadását javasolja. 

Agócs Lászlóné: 
Kélte, aki a Szentes Város Gondozási Központja alapító okiratának módosítását elfogadja, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

36/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes Város Gondozási Központja alapító okirata módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A szociális intézmények alapító okiratainak 
módosítása'* tárgyú előterjesztést. A Bizottság a Képviselő-testületnek Szentes Város 
Gondozási Központja alapító okirata módosításának elfogadását javasolja. 

Agócs Lászlóné: 
Kérte, aki a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon alapító okiratának módosítását elfogadja, 
szavazatával jelezze. 

A Szociális Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 

37/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon alapító okirata módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A szociális intézmények alapító okiratainak 
módosítása" tárgyú előterjesztést. A Bizottság a Képviselő-testületnek a Dr. Sipos 
Ferenc Parkerdő Otthon alapító okirata módosításának elfogadását javasolja. 

Agócs Lászlóné: 
Kérte, aki a Szentes Város Hajléktalan Segítő Központja alapító okiratának módosítását 
elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 
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38/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes Város Hajléktalan Segítő Központja alapító okirata módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A szociális intézmények alapító okiratainak 
módosítása"* tárgyú előterjesztést. A Bizottság a Képviselő-testületnek Szentes Város 
Hajléktalan Segítő Központja alapító okirata módosításának elfogadását javasolja. 

1. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Szöllősi Ágnest, Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéjének vezetőjét, van-e 
az írásos anyagához kiegészítése? 

Szöllősi Ágnes intézményvezető: 
Közölte, az írásos anyaghoz nincs kiegészítése. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Gál Antalt, a Szentesi Családsegítő Központ intézményvezetőjét, van-e az írásos 
anyagához kiegészítése? 

Gál Antal intézményvezető: 
Közölte, az írásos anyaghoz nincs kiegészítése. 

Agócs Lászlóné: 
Megköszönte, hogy életet mentettek, ez is igazolja azt, hogy milyen jó a város szociális 
ellátórendszere, mely nagyban köszönhető az intézmény munkatársainak, akik a 
szabadidejükben is rendelkezésre állnak. 

A Gordius Intézmény működésének ma van az utolsó napja. Erről érdeklődött. 

Gál Antal: 
Közölte, visszaáll a szociális étkeztetés, eddig 30 főt láttak el. a Kisérben a régi orvosi rendelő 
épületében ezt követően 90-100 fővel számolnak. 
Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Szénási Editet, a Gondozási Központ képviselőjét, van-e kiegészítése az írásos 
anyaghoz? 

Szénási Edit: 
Közölte, az írásos anyaghoz nincs kiegészítése. 
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Agócs Lászlóné: 
Megköszönte azt a sok plusz munkát, szolgáltatást, melyet az alapfeladata mellett végez az 
intézmény. 
Megkérdezte a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon intézményvezetőjét, van-e kiegészítése az 
írásos anyaghoz? 

Dányiné Nagy Andrea: 
Nem volt kiegészítése. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Berki Andrást, a Hajléktalan Segítő Központ intézményvezetőjét, van-e 
kiegészítése az írásos anyaghoz? 

Berki András: 
Nem volt kiegészítés. 

Agócs Lászlóné: 
Örömét fejezte ki, a benyújtott közfoglalkoztatásra vonatkozó nyertes pályázat miatt, melynek 
következtében működik a közfoglalkoztatási program. Megkérdezte, mit fognak készíteni? 

Berki András: 
Jelenleg tárgyalási folyamat zajlik a házszámtáblák más önkormányzat részére való gyártásával 
kapcsolatosan. A Gondozási Központ szervezésében lesz egy többnapos rendezvény, melyen 
résztvevők számára ajándéktárgyak, emlékplakettek készülnek, mellyel kapcsolatosan most 
folynak az egyeztetések. 

Agócs Lászlóné: 
Tájékoztatásként közölte, a Fogyatékkal Élők Országos Fesztiválja lesz a nyár elején. 
Megkérdezte, van-e kérdése, véleménye még valakinek? 
Mivel nem volt kérte, aki az intézmények beszámolóit tudomásul veszi, szavazatával jelezze. 

A Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

39/2025. (11.25.) SZLB. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta az intézmények beszámolóit és azokat tudomásul 
vette. 

2. Egyebek 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, az Egyebek napirend keretében van-e valakinek kérése, kérdése? 
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Mivel nem volt megköszönte az intézmények munkáját és a nyílt ülést 9 óra 20 perckor bezárta. 
Kérte, zárt ülés keretében folytassák a munkát. 

K. m. f. 

ft , v
 r\ ^ i 

Agócs Lászlóné Földvári-Nagy Zsuzsanna 
bizottság elnöke jegyzőkönyv aláírója 


